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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2021. szeptember 27. napján 8:30 

órakor megtartott nyilvános üléséről. 

 

Helye: Salföld Faluház (Salföld, Kossuth u. 31.) 

 

Jelen vannak:  

 

Fábián Gusztáv polgármester 

Kovács István alpolgármester 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő  

 

Tanácskozási joggal jelen van:  

 

dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző  

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző 

Sztrik Ákos százados, őrsparancsnok  

 

A jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea jegyzőkönyv-vezető 

 

Fábián Gusztáv polgármester: köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a testület 3 fővel 

határozatképes. Ismerteti a napirendet.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: javasolja a napirend kiegészítését „egyéb ügyekkel”. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a kiegészített napirend elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

33/2021. (IX. 27.) HATÁROZATA 

 

napirend elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2021. szeptember 27-i ülés napirendjét 

az alábbiak szerint elfogadja: 
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1.) Közrendvédelmi beszámoló elfogadása 

2.) Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testület 2021. évi költségvetéséről szóló 2/2021. 

(II. 25.) rendelet módosítása  

3.) Települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról és a 

közterületek tisztántartásáról szóló 8/2010. (XII. 29.) rendelet módosítása  

4.) Alapítványok, egyesületek 2020. évi támogatásának elszámolása  

5.)  Ábrahámegy Polgárőr Egyesület támogatási kérelme 

6.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok véleményezése  

7.) Nem közművel összegyűjtött szennyvíz elszállítására pályázat kiírása 

8.) Bursa Hungarica Önkormányzati Ösztöndíj rendszer 2022. évre  

9.) Gyermekorvos helyettesítéséről döntéshozatal 

10.)  Badacsonytomaj Város Önkormányzata Képviselő-testület  

gyermekvédelmi ellátásokról szóló önkormányzati rendelet  

tervezetének véleményezése 

11.) Tájékoztatás a polgármesteri szabadság igénybevételéről  

12.) Egyéb ügyek  

 

 

1.) Közrendvédelmi beszámoló elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: előttük van a tapolcai Rendőrkapitányság beszámolója. 

Salföld szerencsére a bűnözés mentes településekhez tartozik egyetlen egy közlekedési bűneset 

történt. Átadja a szót Sztrik Ákos százados úrnak.  

 

Sztrik Ákos százados: köszönti a megjelenteket. Csak néhány gondolatot szeretne elmondani, 

2020. évben egyetlen bűncselekmény volt egy közlekedési, amely ittas vezetés volt. Ez nem 

olyan, ami az emberek szubjektív biztonság érzetét befolyásolná. A balesetek száma nem javult, 

mert 2019-ben egy baleset volt, 2020-ban pedig kettő, melyek anyagi káros balesetek voltak, 

személyi sérülés nem történt. Annyit elmondana, hogy nem Ruzsa Zoltán készítette a 

beszámolót, mivel ő gyesen van, remélhetőleg most már vissza fog jönni, jelenleg a körzeti 

megbízotti feladatokat Pintér György látja el, ő a badacsonytomaji körzeti megbízott is. Ha 

probléma merül fel, akkor hozzá is lehet fordulni. Erre a kis falura is kihatott a vírus, a mai 

napig is szenvedik ennek az utóhatásait, remélhetőleg oltottsági szempontból változni fognak 

ezek a dolgok és nem lesznek szigorítások. Köszöni Polgármester Úrnak az együttműködést.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: köszöni a beszámolót. Elmondja, hogy a fő utcán van kettő 

„várakozni tilos” tábla elhelyezve, van egy tisztelt tulajdonos, aki rendszereséggel tiltakozik e 

miatt. Ezt úgy fejezi ki, hogy megáll a háza előtt az autójával az aszfaltos területen, és ha idejön, 

akkor ott is hagyja kettő napra az autót. Kérdezi, hogy ilyenkor mi a teendő, látható 

szisztematikusan direkt nem áll be az udvarára.  

 

Sztrik Ákos százados: nagyon egyszerű, ha ilyet tapasztalnak, akkor be kell jelenteni a 112-es 

telefonszámra, és általában a járőr 12 percen belül ki is ér, és még nevet sem kell megadni, lehet 

anonym módon is. Kijön a járőr, és feljelenti az illetőt. Ha nincs az autójánál az sem probléma, 

mert lefényképezik, és annak keretében indul az eljárás. Ha kijön és elismeri, vagy éppen az 

autónál van és elismeri, akkor lehet sújtani helyszíni bírsággal, de akkor is fel lehet jelenteni. 

Ha ezt tapasztalják, akkor ez a legegyszerűbb módja.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ezt az illető családot már tájékoztatta, hogy miért van ott a 

tábla, nem azért, hogy ne tudjon megállni a háza előtt, hanem azért, mert beszűkül az út, és a 
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buszforgalom akadályozva van. Azért lett kirakva tízen pár éve, hogy pont, ha kettő autó megáll 

egymással szembe, akkor már gond van, a busz nem fér el.  

 

Sztrik Ákos százados: ha nem ért a szép szóból, akkor majd ért a pénzbírságból.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ha folyamatosan nem jogkövető ez a lakos, tehát akkor lehet 

szólni. A másik kérdés az idei nyár sláger témája volt a zajterhelés. A következő emailt, illetve 

SMS-t kapta augusztus 3-án 23:58 órakor egy helyi lakostól: „ezt szabad nekik, ne szabadjon, 

hívhatom a rendőrséget”. Azt történt, hogy egyfajta zene szólt a faluban, mint kiderült az illető 

arra gondolt, hogy a „Bánya” nevű új szórakozóhelyről, vagy vendéglátóhelyről szól. Aztán 

kiderült, hogy nem onnan szól, hanem az ábrahámhegyi Bornapok egyik nyitó estéje volt 

éjfélhez közeledett és igen csak hangos volt a muzsika. Kérdezi, hogy ilyenkor a rendőröröknek 

ki kell jönni és leállítani? 

 

Sztrik Ákos százados: ez úgy működik, hogy be szokták ezeket a rendezvényeket jelenteni, de 

attól, hogy be van jelentve, attól még nincsen rendben. Ha érkezik bejelentés ezzel 

kapcsolatban, akkor kimennek és lehalkíttatják, első körben figyelmeztetést szoktak 

alkalmazni, ez jobban inkább házibulik környékén, de ha ilyen nagyobb rendezvény van és jön 

bejelentés, hogy hangos a zene, akkor oda is kimennek, és első körben figyelmeztetnek és 

lehalkíttatják és ha újra ki kell menni akkor feljelentéssel élnek vagy a házigazda, vagy pedig a 

rendezvény szervezőjével szemben.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy ilyenkor történik hangerő mérés.  

 

Sztrik Ákos százados: nincsen decibel mérő, van ilyen alkalmazás telefonra, de az nyilván 

nem hivatalos. Ha kiérkezik a járőr, akkor megállapítja, hogy tényleg hangos-e a zene, tehát a 

112-es telefonszámot kell felhívni. Amikor elkezdték a feloldást a vírusból, utána hétvégén  

30-40 küldésük volt, más kérdés, hogy ténylegesen hangos volt-e.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ha jól tudja, akkor ezeket a rendezvényeket engedélyezni kell. 

 

Sztrik Ákos százados: 1000 fő alatt nem kell bejelenteni.  

 

dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző:  nem mindegy, hogy a „Bányáról” beszélnek, vagy 

magánrendezvényről. 1000 fő felett van külön engedély a szabadtéri rendezvényeknél.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: megköszöni a beszámolót és javasolja elfogadásra.  

                                                         

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

34/2021. (IX. 27.) HATÁROZATA 

 

közrendvédelmi beszámoló elfogadásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2020. évi közrendvédelmi beszámolót 

elfogadja.  
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2.) Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testület 2021. évi költségvetéséről szóló 

2/2021. (II. 25.) rendelet módosítása  

 

Fábián Gusztáv polgármester: az államháztartási törvény rendelkezik az előirányzatok 

módosításával, illetve megváltoztatásával. Amennyiben nyertek volna pályázatokon, akkor 

drasztikusabb lenne a módosítás. Az egyik pályázat kapcsán rendeltek meg terveket, ami egy 

kicsit megdobja a költségvetést, de különben semmi.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: az önkormányzat tartalék listán van.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő:  kérdezi, hogy melyik tartalék listás.  

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: az utas pályázat is, a faluházas, a járműves és a 

művelődésszervező bérére és eszközre is.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő:  úgy tudja, hogy azt nem adták meg.  

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: egyik sem nyert még, mindegyik tartaléklistán van.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő:  úgy tudja, hogy a kulturális rendezvényszervezőit nem 

kapta meg a falu, csak Kékkút.  

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: az is tartalék listán van.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő:  kérdezi, hogy mennyi a hölgy bére.  

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: jelenleg még nem az önkormányzat munkavállalója, 

hanem az NMI foglalkoztatja.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: december 1-től lesz az önkormányzat dolgozója Tamara, idén 

valószínűleg a diplomás minimálbér bizonyos százalékát kell kifizetni majd az egy hónapra.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: nem nyolc órás, mivel Kékkút is foglalkoztatja.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: jelenleg három órát akarnak naponta, tehát 15 órát hetente, 60 

órát egész hónapban. Kékkút most nyert, így négy órát akarja alkalmazni és így számításai 

szerint ez a három órás megközelíthetőleg Salföldnek is majdnem két millió. A kormány 

bejelentette, hogy a minimálbér emelés 200.000 Ft, akkor a diplomás minimálbér legalább 

300.000 Ft lesz. Havi 200.000 Ft lesz ez a három órás munka, de ez kötelező, viszont fel fogják 

emelni valamennyire a kulturális támogatást. Tehát egy bizonyos részét megint csak az állam 

fogja finanszírozni, függetlenül attól, hogy pályáznak vagy sem.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő:  kellene egy számvetést csinálni, mivel kapnak egy millió 

forintot a kulturális rendezvényekre.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: nem, az egy millió forint az más, 2.270.000 Ft-ot kapnak. 

Az egy milliós támogatásra még csak most lesz aláírva a támogatói okirat csütörtökön.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő:  tehát ez az összeg jövőre el is megy. 
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Fábián Gusztáv polgármester: az idei évben egy havit fognak fizetni, de azt is csak januárban. 

A következő évben reményeik szerint nem 2,2 millió forint lesz, hanem 3,6 millió forint, 

belekalkulálja valószínűleg az Állam ezt a plusz költséget.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: tartalék listán van jelenleg az önkormányzat. 

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő:  kérdezi, hogy hányan szoktak tartalék listáról bekerülni.  

 

dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: akinek nem sikerül felhasználni és mégsem tudja igénybe 

venni, az az összeg visszakerül a központba, és azt osztják szét.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a lényeg az, hogy nagyon nem változott a költségvetés. Itt van 

ez a bizonyos tájékoztatási kötelezettség is, adósságot keletkeztető ügylete biztosan nincsen az 

önkormányzatnak. Először is ezt a tájékoztatási kötelezettséget javasolja elfogadni.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

35/2021. (IX. 27.) HATÁROZATA 

 

Tájékoztatási kötelezettségről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2021. évi költségvetés módosításához 

kapcsolódó, az államháztartásról szóló törvény szerinti tájékoztatást elfogadja. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a rendelet módosítás elfogadását.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

7/2021. (X. 08.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

2021. évi költségvetésről szóló 2/2021. (II. 25.) 

 önkormányzati rendelet módosításáról  

 

3.) Települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról 

és a közterületek tisztántartásáról szóló 8/2010. (XII. 29.) rendelet módosítása  

 

Fábián Gusztáv  polgármester: kötelező utcaseprési törvény, mely szerint módosításra került 

a hulladékgazdálkodási törvény az alábbiakkal: „a települési önkormányzat önkormányzati 

hulladékgazdálkodási közfeladat ellátási kötelezettsége nem mentesíti a települési 

önkormányzatot a Mötv. 13. § (1) bekezdés 5. pontjában foglalt köztisztasági feladatok 

ellátásának, azon belül is a közterületen elhagyott hulladék felszámolásával összefüggő 

kötelezettsége alól."  Úgy tudja, hogy ez eddig is evidens volt.  
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Kovács István alpolgármester: eddig is elvégezte az önkormányzat.  

 

Fábián Gusztáv  polgármester: az idézett mondat szó szerint bekerül az önkormányzat 

rendeletébe, de elfogadás előtt el kell küldeni véleményezésre a Veszprém Megyei 

Kormányhivatal Környezetvédelmi és Természetvédelmi Főosztályára.   

Olyan szempontból nem örül ennek a módosításnak, mert eddig, ha elszórtak szemetet, ha 

akarta az önkormányzat felszedte, ha akarta, akkor nem, de ez sem így volt, mert felszedte az 

önkormányzat. Állandóan megy a probléma az állati hulladék összegyűjtésével kapcsolatban, 

bár hozzá kell tenni, hogy az idei évben nagyon felpörögtek az események, mert kicsi villany 

autóval szedik össze a lónak a hulladékát és sokkal tisztább a falu. A végén, ha ez nem történne 

meg, akkor az önkormányzatnak még az állati hulladékot is össze kell gyűjteni.  

 

dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: ez az elhagyott hulladékról szól. Az elhagyott hulladék 

az, amelynek nem tudják, hogy ki a tulajdonosa, és ez eddig is az önkormányzat feladata volt.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a határozati javaslat elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

36/2021. (IX. 27.) HATÁROZATA 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testületének a köztisztaságról és a szervezett 

köztisztasági közszolgáltatás kötelező igénybevételről szóló 8/2010. (XII. 29.) önkormányzati 

rendeletét módosító rendelet tervezet véleményeztetéséről 

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testületének a köztisztaságról és a szervezett 

köztisztasági közszolgáltatás kötelező igénybevételről szóló 8/2010. (XII. 29.) számú 

önkormányzati rendeletét módosító önkormányzati rendelet tervezetét állásfoglalás céljából 

megküldi a megyei önkormányzat részére, tájékoztatásul a szomszédos és érintett 

önkormányzatoknak, valamint véleményezésre az illetékes környezetvédelmi igazgatási 

szervnek. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester. 

Határidő: 2021. október 15.  

 

4.) Alapítványok, egyesületek 2020. évi támogatásának elszámolása  

 

Fábián Gusztáv polgármester: 2020. évben nyújtott támogatások vonatkozásában 

megérkeztek az elszámolások. Javasolja a Kővágóörsi Önkéntes Tűzoltó Egyesület 

elszámolásának elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

37/2021. (IX. 27.) HATÁROZATA 

 

Kővágóörsi Önkéntes Tűzoltó Egyesület  

támogatásának elszámolásáról 

 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Kővágóörsi Önkéntes Tűzoltó Egyesület 

(8254 Kővágóörs, Dózsa Gy. u.1.) részére nyújtott, 2020. évre vonatkozó támogatással való 

elszámolást elfogadja. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja az Ábrahámhegyi Polgárőr Egyesület támogatással 

való elszámolását elfogadásra.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

38/2021. (IX. 27.) HATÁROZATA 

 

Ábrahámhegy Polgárőr Egyesület támogatásának elszámolásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az Ábrahámhegy Polgárőr Egyesület (8256 

Ábrahámhegy, Badacsonyi u. 13.) részére nyújtott, 2020. évre vonatkozó támogatással való 

elszámolást elfogadja. 

 

5.)  Ábrahámegy Polgárőr Egyesület támogatási kérelme 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a Polgárőr Egyesület legalább 15 éve segíti a falu biztonságát, 

javasolja, hogy az egyesületet változatlanul támogassa az önkormányzat 40.000 forinttal.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

39/2021. (IX. 27.) HATÁROZATA 

 

Ábrahámhegy Polgárőr Egyesület támogatásáról 
 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az államháztartáson kívüli forrás átvételére 

és átadására vonatkozó szabályokról szóló 17/2013. (XI. 19.) önkormányzati rendelete (a 

továbbiakban: Ör.) alapján elhatározza, hogy az Ábrahámhegy Polgárőr Egyesületet (Székhely: 

8256 Ábrahámhegy, Badacsonyi u. 13.) (továbbiakban: Egyesület)  egyszeri   40.000 Ft-tal, 

azaz  40.000 forinttal támogatja.   
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A támogatás kifizetése egy összegben utalással történik az Egyesület pénztára javára.  

A támogatás célja: Az Egyesület működési kiadásainak támogatása 

A felhasználás határideje: 2022. december 31. 

Az Egyesület a támogatásról 2023. január 31.-ig köteles elszámolni. 

A támogatási cél kormányzati funkciója: 031060 Bűnmegelőzés 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő:  

- a megállapodás megkötésére: 2021. október 31. 

- az összeg kifizetésére: a megállapodás megkötését követően, az abban foglaltak szerint 

- beszámolás: az elszámolást, illetve elmaradása esetén az arra biztosított határidő lejártát 

követő testületi ülésen. 

 

6.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok véleményezése  

 

Fábián Gusztáv polgármester: azt tudja mondani, hogy maradjanak a jelenlegi 

körzethatároknál a kötelező felvételt biztosító általános iskolák vonatkozásában. Javasolja a 

„B” verzió elfogadását.   

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

40/2021. (IX. 27.) HATÁROZATA 

 

A kötelező felvételt biztosító általános  

iskolai körzethatárok előzetes véleményezéséről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi 

CXC. törvény 50.§ (8) bekezdése, továbbá a nevelési-oktatási intézmények működéséről és a 

köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VII. 31.) EMMI rendelet 24. § (1a) 

bekezdése alapján Salföld község közigazgatási területére a 2021/2022. tanévre megállapított 

kötelező felvételt biztosító iskolai körzethatárok módosítását a következő (2022/2023.) tanévre 

vonatkozóan nem tartja szükségesnek. 

 

A Kővágóörsi Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzőjének nyilvántartásában Salföld 

településen lakóhellyel, ennek hiányában tartózkodási hellyel rendelkező hátrányos helyzetű 

gyermekek létszáma - a 2021. szeptember 1. napi állapotot figyelembe véve - 0 fő. 

 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a kötelező felvételt biztosító általános 

iskolai körzethatárok előzetes véleményezésére vonatkozó jelen döntést, valamint a hátrányos 

helyzetű gyermekek létszámára vonatkozó adatszolgáltatást a Balatonfüredi Tankerületi 

Központ részére -2021. október 15. napjáig - továbbítsa.  

 

Határidő: 2021. október 15.  

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester  

 



 

9 
 

7.) Nem közművel összegyűjtött szennyvíz elszállítására pályázat kiírása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a jelenlegi szolgáltatóval lejár a szerződés december 31. 

napjával és újra szükséges pályázatot kiírni erre a közszolgáltatásra. El szeretné mondani, hogy 

egy lakossági bejelentés érkezett a jelenlegi szállítóval kapcsolatban, mely szerint 

nehezményezte jogosan, vagy jogtalanul az illető, hogy a jelenlegi szolgáltató kiszámlázott 5 

m3-t, de nem annyit szállított el a vállalkozó. Egyébként a vállalkozó felhívta, hogy ezzel nem 

foglalkozik, mert azt sem számlázta ki, amit elvitt, így lezárult az ügy egyelőre, de tudja 

javasolni a majdani pályázónak, hogy ezt tisztázza le, hogy ha 3 m3-t visz el, akkor annyit 

számláz le vagy 5 m3-t. A legjobb, ha a pályázó ezt előre beírja, és tisztázza és ilyen problémák 

nem adódnak.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: az a kérdés, ha belegondolnak a vállalkozó szemszögébe, 

hogy a kocsival ugyanúgy kijön, tehát az üzemanyaga ugyanúgy fogy, ugyanúgy működik a 

szivattyú, ami kevesebb esetleg az a lerakási költség, de ott is ki méri le, illetve itt is ki méri, és 

ki bizonyítja azt, hogy 3 vagy 1 m3 volt.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: van mérő is a modern szennyvíz szippantó autókon, jelen 

esetben, ha van mérő, ha nincs, ha a vállalkozó azt mondja, hogy neki nem éri meg 3 m3 

szennyvízért kijönni, egyébként arra hivatkozik, hogy a telepen hiába 3 m3-t tesz le, attól még 

5 m3-t fizet. Plusz még az adó, az üzemanyag, a vállalkozás és máris nem éri meg 3 m3-ért 

kijönni, de semmi gond, hogy ha ezt a szerződésben lefekteti.  

 

dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: e szerint kellene pályázatot benyújtania.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: tehát arról kell határozat hozni, hogy az önkormányzat a 

pályázatot kiírja.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy nem kellene belevenni a pályázati kiírásba.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: talán nem kell, mert lehet más pályázó is, akinek olyan gépe 

van, de ha más pályázó van, azt figyelmeztethetik. A pályázati felhívást javasolja elfogadásra.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

41/2021. (IX. 27.) HATÁROZATA 

 

A nem közművel összegyűjtött háztartási  

szennyvíz elszállítására pályázat kiírásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a „Nem közművel összegyűjtött háztartási 

szennyvíz összegyűjtésére, elszállítására és ártalommentes elhelyezésére vonatkozó 

szolgáltatás elvégzésére” pályázatot ír ki, mely pályázati felhívás a határozat 1. számú 

mellékletét képezi. 

 

A Képviselő-testület a pályázati felhívást az Önkormányzat hirdetőtábláján, valamint a 
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honlapján teszi közzé. 

Felhatalmazza a polgármestert a pályázati felhívás közzétételére, a beérkezett pályázatok 

bontására.  

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester  

Határidő: azonnal  

 

8.) Bursa Hungarica Önkormányzati Ösztöndíj rendszer 2022. évre  

 

Fábián Gusztáv polgármester: jelenleg nincs diák, kérdezi, hogy ettől függetlenül 

csatlakozzanak-e.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: csatlakozzanak, mert bármikor lehet.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: talán az idő hozhatja ezt meg, mert három év múlva már lehet 

olyan, aki igénybe venné. 

 

dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: ez minden évben újra van igazából erre a fordulóra 

október 5-ig kell kiírni, a pályázatok benyújtási határideje a tanulók részéről november 05.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a csatlakozást.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

42/2021. (IX. 27.) HATÁROZATA 

 

Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati  

Ösztöndíjrendszerhez való csatlakozásról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete elhatározza, hogy csatlakozik a hátrányos 

helyzetű felsőoktatási hallgatók, illetőleg felsőoktatási tanulmányokat kezdő fiatalok 

támogatására létrehozott Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

2020. évi fordulójához.  

Kijelenti, hogy a felsőoktatási hallgatók számára, valamint a felsőoktatási tanulmányokat kezdő 

fiatalok részére kiírandó Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

2020. évi fordulójának Általános Szerződési Feltételeit elfogadja, és kötelezettséget vállal arra, 

hogy a pályázatok kiírása, elbírálása és folyósítása során maradéktalanul az Általános 

Szerződési Feltételekben foglaltaknak megfelelően jár el.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a csatlakozási nyilatkozat aláírására és 

felkéri, hogy azt az Emberi Erőforrás Támogatáskezelő részére küldje meg.  

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2021. október 1. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a pályázati kiírások elfogadását.  
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Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

43/2021. (IX. 27.) HATÁROZATA 

 

A Bursa Hungarica pályázati kiírások jóváhagyásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Bursa Hungarica pályázati kiírásokat 

jóváhagyja.  

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázati kiírásokat tegye közzé. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2021. október 5.  

 

9.) Gyermekorvos helyettesítéséről döntéshozatal 

 

Fábián Gusztáv polgármester: július 1. napjával új gyermekorvos került kinevezésre, mely 

Badacsonytomaj, Salföld és Ábrahámhegy gyermekorvosa. A gyermekorvos távolléte esetén 

szükség van helyettesítésre. A helyettesítést Dr. Dorner Mária látná el. Javasolja a hozzájárulás 

megadását a gyermekorvos helyettesítéséhez.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

44/2021. (IX. 27.) HATÁROZATA 

 

Gyermekorvosi feladatok ellátásához szükséges helyettesítésről 
 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul, hogy Badacsonytomaj Város 

Önkormányzata Dr. Horváth Margit, alkalmazott gyermekorvos helyettesítésére dr. Dorner 

Mária gyermekorvossal szerződést kössön.  

Felhatalmazza Badacsonytomaj Város Polgármesterét a szerződés megkötésére.  

Felkéri a polgármestert, hogy a határozatot Badacsonytomaj Város Önkormányzata részére 

küldje meg.  

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: 2021. október 15.  

 

10.)  Badacsonytomaj Város Önkormányzata Képviselő-testület gyermekvédelmi 

ellátásokról szóló önkormányzati rendelet tervezetének véleményezése 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a térítési díjak vonatkozásában szükséges véleményezni 

Badacsonytomaj város rendeletét, azaz hozzá kell járulni a rendelet megalkotásához. Kérdezi, 

hogy van-e észrevétel. 
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Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy vajon amikor megállapították ezeket az 

árakat, akkor tudták-e, hogy megváltoztatják a közétkeztetés követelményeit, vagyis, hogy 

magyar alapanyagból kell mindenfélét elkészíteni, és ezzel kapcsolatban már mindenféle 

közétkeztető jelezte, hogy már 30 %-ot emelkedni fognak az árak. Szerinte ez előbb 

születhetett, bár attól, hogy helyi alapanyagból készül, nem érti, miért lesz drágább, inkább 

olcsóbbnak kellene lennie.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez a rendelet 2022. január 1. napjával lépne hatályba.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: amikor ezt meghozták, akkor még nem lehetett tudni, hogy 

kötelező lesz.  

 

dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: ülések nem voltak, de ez valamikor a nyár folyamán 

érkezett a hivatalhoz.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: egy biztos, jelenleg ezt az árat ajánlják január 1-től, szó sincs 

arról, hogy emeli az árakat. Javasolja, hogy aki a rendelet tervezetet elfogadja, kézfeltartással 

jelezze.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

45/2021. (IX. 27.) HATÁROZATA 

 

Badacsonytomaj Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

a gyermekvédelmi ellátásokról szóló önkormányzati  

rendelet tervezete véleményezéséről 
 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az előterjesztésben foglaltakkal egyetért, 

hozzájárul az előterjesztésben szereplő gyermekvédelmi ellátásokról szóló rendelet tervezet 

megalkotásához.  

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről Badacsonytomaj Város 

Önkormányzata polgármesterét értesítse. 
 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2021. október 15.  

 

 

11.) Tájékoztatás a polgármesteri szabadság igénybevételéről  

 

Fábián Gusztáv polgármester: az előterjesztés tartalmazza, hogy mennyi szabadságot vett 

igénybe, meglepve tapasztalja, hogy még mindig van 35 napja. Tulajdonképpen ez csak egy 

tájékoztatás.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: úgy tudja, hogy a 2020. évi bent maradt szabadságot ki 

kellett volna venni március 31-ig, tehát nem lehet átvinni.  
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dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző:  nem lehet, ez így van, de attól, hogy nem veszi igénybe, 

és nem küldi el a testület szabadságra, attól ez még nem veszik el ebben a jogviszonyban.  

Fábián Gusztáv polgármester: jelzi, hogy e napirend vonatkozásában érintett személyében. 

Kérdezi, hogy a polgármester részt vehet-e a döntéshozatalban. 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2  igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 

1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

46/2021. (IX. 27.) HATÁROZATA 

 

döntéshozatalból történő kizárásról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Fábián Gusztáv polgármestert a 

polgármesteri szabadság igénybevételével összefüggő döntéshozatalból nem zárja ki.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a polgármesteri szabadság igénybevételéről készült 

tájékoztatót javasolja elfogadni.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 

1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

47/2021. (IX. 27.) HATÁROZATA 

 

Tájékoztatás a polgármester igénybe vett szabadságáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Fábián Gusztáv, polgármester 

tájékoztatását a 2021. január 1. napjától 2021. augusztus 31. napjáig történő szabadság 

igénybevételéről elfogadja.  

 

12. Egyéb ügyek  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy ez a veszélyhelyzet hogyan vonatkozik az 

önkormányzatokra. Mikortól tarthatnak ülést és milyen feltételekkel.  

 

dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: továbbra is veszélyhelyzet van, gyakorlatilag az egész 

évben nem szűnt meg. Arról volt szó, hogy a parlament őszi ülésszakának kezdetét követő 15. 

napig tart, de ezt most hosszabbítják 2022. január 1-ig. Viszont valamikor a nyár folyamán 

jelent meg egy kormány rendelet, amely azt mondta ki, hogy a katasztrófavédelmi törvénytől 

eltérően, - ami kimondja azt, hogy a polgármester gyakorolja a hatáskört -, mégsem a 

polgármester gyakorolja, hanem a képviselő-testület gyakorolja a saját hatáskörét.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kéri a Jegyző Asszonyt, hogy ezt írja meg, hogy pontosan 

mikortól lehet újra ülésezni. 
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dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: természetesen megírja.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ezzel kapcsolatban még beszéltek róla, annak idején, amikor 

még korlátozások voltak, hogy érdemes lenne a szervezeti és működési szabályzatot módosítani 

annyiban, hogy lehessen akár zoomos, vagy bármilyen más megoldással is összeülni. Kérdezi, 

hogy ebben mire jutottak, ez lehetséges-e. Ha lehetséges, akkor gondolja, hogy a következő 

ülésen erről szavazhatnának.  

 

dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: beszéltek róla, de akkor is mondta, hogy erre  nincs 

felhatalmazás az önkormányzati törvényben. Az önkormányzati törvény ugyan nem írja elő szó 

szerint, hogy személyesen itt kell lenni, viszont a rendelkezéseiből az következik, hogy úgy 

lehet testületi ülést tartani, hogy ott kell lenni személyesen. Ezzel kapcsolatosan volt egy Kúriai 

döntés és egészen a szomszédban van az az önkormányzat, aki belevette a szervezeti és 

működési szabályzatába, hogy lehet online ülést tartani, ez még nem is a veszélyhelyzetben 

volt, hanem jóval korábban, néhány éve. Majd a Kormányhivatal törvényességi felhívással élt, 

amit nem fogadott el az önkormányzat, ezért a Kúriára került az ügy és gyakorlatilag a Kúrián 

mondták ki, hogy bár lenne benne logika, hogy ilyen szabályozás legyen, de jelenleg az 

önkormányzati törvény nem ad erre felhatalmazást. Ezt addig, amíg nem lesz ilyen 

felhatalmazás, addig nem, egyébként olyan szempontból jogos a felvetés, hogy gazdasági 

társaságoknál, civil szervezeteknél is van lehetőség erre, és külön rendelkezések jelentek meg 

a veszélyhelyzetre vonatkozóan, de a testületek vonatkozásában nem.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ha többen bombáznák ezzel a felsőbb szerveket, akkor lehet, 

hogy rájönnének, hogy erről dönteni kell.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdés, hogy ki javasolhat a magyar parlamentnek törvény 

módosítást.  

 

dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: az önkormányzatoknak egyébként van felterjesztési joga, 

tehát lehet esetleg ilyen levéllel fordulni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: esetleg a következő ülésen visszatérnek rá, ha Salföld 

Önkormányzata tehet-e ilyet, és ha tehet ilyet, akkor kétség kívül megpróbálhatják.  

 

dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: tehát akkor jegyzői feladat, hogy a testület javasolhat-e 

törvény módosítást.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy tudnak-e valamit a bolt pályázati 

eredményről.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nincsen pályázati eredmény hirdetve tudomása szerint.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a kormany.hu oldalon fenn szokott lenni, de nem látta.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: az utolsó hírek szerint a mostani parlamenti ülésszak végén 

döntenek többek között salföldi ingatlanokról is, izgatottan várják a parlament munkájának 

eredményét.  
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Mátraházi Zsuzsanna képviselő: arról volt szó, hogy szeptemberben lesz közmeghallgatás, 

erről nagy közcsend van.  

Fábián Gusztáv polgármester: ez így nem volt meghatározva, hogy szeptember.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: arról volt szó, hogy nagyjából szeptemberben lesz. 

Fábián Gusztáv polgármester: kétség kívül nem árt megvárni a döntést ebben az ügyben, de 

egyébként októberben  szokták megtartani a közmeghallgatást, gyakorlatilag amikor már 

lezajlik az év nagy része és akkor tudnak beszámolni az éves munkáról. Júliusban felesleges 

közmeghallgatást tartani, amikor pályázik a falu, a legoptimálisabb az október, lezárulnak a 

dolgok.  

dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző: tavaly novemberben volt.  

Fábián Gusztáv polgármester: az évet év végén kell értékelni. Ha olyan esemény lett volna, 

akkor tartottak volna közmeghallgatást. A közmeghallgatás évértékelő beszéd a polgármester 

részéről. Az, hogy valaki jön ezzel a szöveggel, hogy „nem ér rá” olyan nincsen, aki a helyi 

politikával foglalkozik az majd itt lesz. Azzal nem tud foglalkozni, hogy valaki 

Németországban él, és neki jó lenne júliusban, legyen itt, ha akar.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: tízen évvel ezelőtt, meg azelőtt mindig nyáron volt a 

közmeghallgatás júliusban, augusztusban. Az, hogy évértékelés, nem szükséges naptári évet, 

hanem lehet visszamenőleg is egy évet júliustól júliusig. Megfontolás tárgyává tenné, hogy nem 

lenne-e gesztus azokkal szemben, akik csak nyaralnak, de ugyanúgy adófizetők, hogy ők is 

bekapcsolódhatnak ebbe a beszélgetésbe. Tehát visszatenni erre az augusztusi időszakra.  

Fábián Gusztáv polgármester: a képviselő asszony nagyon régóta képviselő. 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: eleinte nyáron volt a közmeghallgatás.  

Fábián Gusztáv polgármester: szerényen 19 éve képviselő, és 19 közmeghallgatáson vett 

részt, és volt nyáron valóban bőven. Volt olyan, határozottan emlékszik, hogy egy ember jött 

el szombat délelőtt és az akkori jegyző mondta, hogy ez „kínos”. Mindig akkor volt valami 

hatása egy közmeghallgatásnak, ha volt egy konkrét téma. A tavalyi évben volt a „Bánya” 

téma, tényleg szép számmal el is jöttek. Ha nem tud egy témát felmutatni, akkor nincsen 

érdeklődés, ez a 20 éves tapasztalata. A „Bányával” kapcsolatban nyáron nem csinál 

közmeghallgatást, de most már bezárt, ősszel bárki elmondhatja a tapasztalatait. Ugyanúgy az 

egész nyárról ősszel tud beszámolni.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: a falunappal kapcsolatban, amit beszéltek, hogy a Máté napi 

búcsúhoz időzítik a falunapot, utána már jön a rossz idő, és ez most valahogy elmaradt, nem 

tudja, hogy miért.  

Fábián Gusztáv polgármester: a falunap egy olyan műfaj, ami ezen a környéken a falunap 

szó sem jó, mert „bulinap” nemcsak a turistáknak, hanem a víkendházasoknak, és ezt még 

mindig falunapnak mondják. A falunap az, amikor a falusiak összejönnek, ez lehet akár 

novemberben is, aki itt van, az el tud jönni, ha akar.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: jó, de milyen az időjárás.  
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Fábián Gusztáv polgármester: vagy jó, vagy rossz. Megint egy apró probléma volt a 

falunappal, hogy 25-én volt. Igazából a búcsúra akarták tenni ezt a dolgot, de a plébános úr egy 

kicsit módosította a rendeletét, betette szombatra a búcsúi misét, ami nem volt jó ötlet, és 

elszúrta ezt a dolgot, amit szerettek volna csinálni.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy miért befolyásolta.  

Fábián Gusztáv polgármester: úgy akarták, hogy egy vasárnapi falunap misével stb. Jelenleg 

Salföldön a falunap az a gyereknap, akkor vannak a legtöbben minden évben.  

Ez a legnépszerűbb rendezvény 50-60-70 emberrel, oda szinte mindenki eljön. Már nincsen 

olyan vonzó ereje a falunapnak, ráadásul van a kulturális probléma, ha ezt a zenekart hívja meg, 

akkor az a baj, ha azt a zenekart, akkor az a baj. Van egy bizonyos helyi réteg, akinek meg van 

a maga igénye az esti zenére, partira.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: lehetnének rugalmasak, hogy egyik nap az egyik rétegnek, 

másik nap a másik rétegnek.  

Fábián Gusztáv polgármester: volt fesztivál Kővágóörsön a „csend fesztiválja” volt ott egy 

nagyon jó Nagy Feró koncert, azt nem nevezné a „csend fesztiváljának”, az mehetett. Volt a 

Salföld-Dalföld, volt egy nagy jó együttes, ott volt végig túllépték az 50 decibelt, ez lehetett. 

Jött a „Bánya” egy darab techno esttel, azt nem lehet, azt ki kell irtani, be kell darálni, be kell 

szántani az egészet. Tehát ilyen harcok mennek, de mit csinált a „Bánya” csupa apró kulturális 

eseményt, 99 %-ban kerthelyiséges kultúr centrum volt.   

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy ha nem lesz falunap, akkor el tudják költeni 

az összes kulturális összeget.  

Fábián Gusztáv polgármester: el tudják költeni, például csinálnak kirándulásokat az ősszel, 

ha nem szól bele a járvány. Tavaly mentek volna fürdőbe, kirándulni, például tudja javasolni, 

hogy menjenek a vadászati világkiállításra.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: jaj ne, senki nem fog elmenni,  mindenki fél, nem akar ott 

tolongani, ahol semmiféle védettségi igazolvány nem kell, ilyet nem kell csinálni, ahová az 

emberek nem mennek el.  

Kovács István alpolgármester:  kérdezi, hogy honnan tudja? 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ismeri a közvéleményt.  

Fábián Gusztáv polgármester: háromszor be van oltva, különösen az oltatlanok nem érdeklik, 

vannak olyan polgárok, akik erre képtelenek, hogy beolttassák magukat, hogy közösen 

legyűrjék a járványt.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: a beoltott emberek is elkapják.   

Fábián Gusztáv polgármester: igen, ők is elkaphatják.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: figyelemmel kell arra lenni, hogy el tudják-e költeni.  

Fábián Gusztáv polgármester: ha lesz egy szép októberi hétvége, akkor rendeznek egy főzést, 

szabadtéri program.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: a karácsonyi ünnepség ott van, de kérdés, hogy addigra mi 

lesz.  
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Fábián Gusztáv polgármester: a karácsonyi ünnepség a nagyobb falat, ott aztán sokat kell 

költeni.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: Tamarával beszéltek róla, hogy még mindig félnek sokan, 

tehát azért nem jönnek el a karácsonyi ünnepségre, arról beszéltek, hogy lehetőséget kellene 

biztosítani arra, hogy aki nem akar eljönni, annak el kellene vinni a kóstolót.  

Kovács István alpolgármester: az egy kicsit macera megint.  

Fábián Gusztáv polgármester: nem olttatják be magukat, és félnek.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: nem feltétlenül azok félnek, akik nem olttatják be magukat, 

lehet azok is, akinek van virológus ismerőse, rokona.  

Fábián Gusztáv polgármester: ebben igaza van Képviselő Asszonynak, ez beleszólhat a még 

hátralévő programokba, csak ne legyen tiltás.  

dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző:  gondolja, hogy ennél a rendezvény pályázatnál lesz 

hosszabbítás.  

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: április 15-ig van, úgy látta a támogatói okiratban, ebben 

a pályázatban eszközvásárlás is van, nemcsak a rendezvények.  

dr. Szabó Tímea címzetes főjegyző:  tudják, hogy az idei gyereknappal volt egy kis keveredés, 

nem hozná szóba, de hozzá is fordultak levéllel, amit továbbított a testület részére, és részére 

küldött válasz után is újra levelet küldött. Úgy említette most a polgármester úr, hogy mindenki 

eljöhet a gyereknapra.  

Fábián Gusztáv polgármester: évezredes szokás, hogy Salföld Önkormányzata falunapot, 

vagy gyereknapot szervez és a meghívó végén ott van egy egyen szöveg,  hogy „mindenkit 

szeretettel várunk”. Az volt az egészben a probléma, hogy már korábban is voltak idegenek és 

úgy, hogy szóltak, hogy helyi lakos megkérdezte, hogy barátaik jöhetnek-e, azt mondta rendben 

van. Itt most az volt a probléma, hogy semmi előzetes nem volt és sokan jöttek, egy szülő jött 

a 10 gyerekkel. A gonosz polgármester próbálta tisztázni, hogy a gyerekeknek hol vannak a 

szülei, egész napos program volt és tíz vadidegen gyermek beül, azt sem tudja kicsodák. Így 

kezdődött a probléma, belefutott ebbe az utcába, és nehéz ebből kijönni, most már legyintene 

az egészre. Tényleg nem a pénzről van szó, de még azt is mondta, hogy fizessék ki ezt a trikót, 

aminek 2.300 Ft darabja, ez is óriási hiba volt. Most már tudja, hogy azt a plusz 20.000 Ft-ot le 

kellett volna nyelni, hozzá kell tenni, hogy ez aztán automatikusan generálta volna azt, hogy 

jövőre majd 40 ember jönne a rendezvényre. A jövőre nézve ezt át kell gondolni, és a 

rendezvény plakátját gondosabban kell fogalmazni. 

Megköszöni a részvételt és az ülést 9:40 órakor bezárja.  

 

 

K.m.f. 

 

Fábián Gusztáv       dr. Szabó Tímea 

 polgármester                                                                                   címzetes főjegyző  


